
Protokół Nr XLI/2022
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 24 lutego 2022 r.,
 w Sali Konferencyjnej Ratusza Miejskiego w Ziębicach

Godzina rozpoczęcia: 14:06

Godzina zakończenia: 16:22

Obecni radni: 14

Nieobecni radni: 1 (J. Bednarz)

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Główna Księgowa L. Nowak,

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Sołtysi

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Agata  Sobków  otworzyła  obrady  XLI  sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

Przewodnicząca  Rady zabrała  głos  ws.  nieuzasadnionego  ataku  na  Ukrainę,  wyraziła  sprzeciw

wobec inwazji  i  słowa wsparcia  dla  broniącego wolności  kraju.  Złożyła  deklarację  solidarności

z Ukrainą. 

Radny J. Sobol wspomniał o mieście partnerskim Bibrka z Ukrainy.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany.



Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ziębice. 

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu

Ząbkowickiego. 

7.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji  nowego przystanku

komunikacyjnego  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w  ciągu  drogi  powiatowej

w granicach Gminy Ziębice.

8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.:  „Przebudowa drogi  wojewódzkiej  nr 395 w zakresie

budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości Henryków – dokumentacja techniczna”.

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  362/VIII/2021  dotyczącej

udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa  Dolnośląskiego  na  realizację  zadania  pn.:

„Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 385 w zakresie budowy chodnika w Ziębicach ul. Wałowa”.

10.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.:  „Przebudowa drogi  wojewódzkiej  nr 385 w zakresie

budowy  chodnika  dla  pieszych,  na  terenie  miejscowości  Ziębice,  ul.  Sportowa,  na  odcinku  od

istniejącego chodnika do zjazdu na ul. Pustą-dokumentacja techniczna”. 

11.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.:  „Przebudowa drogi  wojewódzkiej  nr 395 w zakresie

budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości Lubnów”.

12.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.:  „Przebudowa drogi  wojewódzkiej  nr 385 w zakresie

budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości Niedźwiednik -dokumentacja techniczna”.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im.

Kombatantów Ziemi Ziębickiej w Ziębicach poprzez likwidację oddziału przedszkolnego.

14.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad  i  trybu

przyznawania  i  pozbawiania  stypendium  sportowego  szczególnie  uzdolnionym  uczniom

i przedszkolakom w Gminie Ziębice. 

15. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

16. Informacja Przewodniczącej Rady.

17. Interpelacje, wnioski i zapytania. 



18. Zamknięcie sesji. 

 

Burmistrz Ziębic zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał

ws.: 

*   zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok,

*  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2022-2040,

*  wyznaczenia na terenie gminy Ziębice miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez

rolników i ich domowników oraz przyjęcia regulaminu określającego zasady korzystania z miejsca

targowego.

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Ziębice na lata 2022-2040.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  wyznaczenia  na  terenie  gminy  Ziębice  miejsca  do

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz przyjęcia regulaminu

określającego zasady korzystania z miejsca targowego.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków przedstawiła porządek obrad po zmianach. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad po zmianach. 

14:17 – przerwa

14:22 – koniec przerwy



4. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  projekt

protokołu  i  mieli  czas  na  zapoznanie  się  z  nim.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  nikt

z Radnych nie wniósł uwag i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak.

Radny W. Iskra zapytał o zakup laptopów dla dzieci z rodzin po PGR-owskich, jakie są warunki

przyznania, kto się może starać, do kiedy składać wnioski. 

Burmistrz Ziębic odpowiedział, że nabór do tego programu już się zakończył. Ogłoszenia o nim

były  na  stronie,  w  komunikatorach  i  wszelkich  możliwych  miejscach.  Na  ten  moment  nie

przewiduje się naboru nowych wniosków. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  386/VIII/2022  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2022-2040.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak.

Radny J. Koprowski zapytał o sytuację z budową hali widowiskowo-sportowej.

Burmistrz M. Szpilarewicz odpowiedział, że w wyniku przetargu wpłynęła jedna oferta na kwotę

ok.  40 milionów zł.  Wiadomo też,  że na  ten moment dla  wykonawców rynek jest  ryzykowny,

dlatego to niewielkie zainteresowanie przetargiem, stąd też został on unieważniony. Gmina ogłosi

kolejny  przetarg  i  m.in.  rozszerzy  katalog  wykonawców,  wydłuży  termin  realizacji  zadania,

uelastyczni zasady płatności. 

Burmistrz zreferował także sytuację z przetargiem na ul. Wojska Polskiego. 



Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  387/VIII/2022  ws.  zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2022-2040.

14:40 – wyszła p. L. Nowak 

7.  Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie  wyznaczenia na terenie  gminy Ziębice miejsca  do

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz przyjęcia regulaminu

określającego zasady korzystania z miejsca targowego.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

14:44 – przybył p. A. Regner Dyrektor GCEiS

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 388/VIII/2022 ws. wyznaczenia

na terenie gminy Ziębice miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników

i  ich  domowników oraz  przyjęcia  regulaminu określającego  zasady  korzystania  z  miejsca

targowego.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ziębice. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  389/VIII/2022  ws.  nadania

nazwy ulicy w miejscowości Ziębice. 

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu

Ząbkowickiego. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.



Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 390/VIII/2022 ws.  udzielenia

pomocy finansowej dla Powiatu Ząbkowickiego. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie ustalenia wstępnej  lokalizacji  nowego przystanku

komunikacyjnego  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w  ciągu  drogi  powiatowej

w granicach Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 391/VIII/2022  ws.  ustalenia

wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na potrzeby gminnej komunikacji

autobusowej w ciągu drogi powiatowej w granicach Gminy Ziębice.

14:58 - wyszedł p. J. Sobol 

11.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.:  „Przebudowa drogi  wojewódzkiej  nr 395 w zakresie

budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości Henryków – dokumentacja techniczna”.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

15:05 – wrócił p. J. Sobol

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 392/VIII/2022 ws.  udzielenia

pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego na realizację zadania pn.: „Przebudowa

drogi wojewódzkiej nr 395 w zakresie budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości

Henryków – dokumentacja techniczna”.



15:07 – wyszedł p. W. Iskra

12.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  362/VIII/2021  dotyczącej

udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa  Dolnośląskiego  na  realizację  zadania  pn.:

„Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 385 w zakresie budowy chodnika w Ziębicach ul. Wałowa”.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

15:09 – wrócił Radny W. Iskra 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  393/VIII/2022  ws.  zmiany

uchwały  nr  362/VIII/2021  dotyczącej  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 385 w zakresie

budowy chodnika w Ziębicach ul. Wałowa”.

13.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.:  „Przebudowa drogi  wojewódzkiej  nr 385 w zakresie

budowy  chodnika  dla  pieszych,  na  terenie  miejscowości  Ziębice,  ul.  Sportowa,  na  odcinku  od

istniejącego chodnika do zjazdu na ul. Pustą-dokumentacja techniczna”. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 394/VIII/2022 ws.  udzielenia

pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego na realizację zadania pn.: „Przebudowa

drogi wojewódzkiej nr 385 w zakresie budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości

Ziębice,  ul.  Sportowa,  na  odcinku  od  istniejącego  chodnika  do  zjazdu  na  ul.  Pustą-

dokumentacja techniczna”. 

14.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.:  „Przebudowa drogi  wojewódzkiej  nr 395 w zakresie

budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości Lubnów”.



Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 395/VIII/2022 ws.  udzielenia

pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego na realizację zadania pn.: „Przebudowa

drogi wojewódzkiej nr 395 w zakresie budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości

Lubnów”.

15.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.:  „Przebudowa drogi  wojewódzkiej  nr 385 w zakresie

budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości Niedźwiednik -dokumentacja techniczna”.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

Wiceprzewodniczący Komisji  J.  Sobol  poinformował  o  wniosku  Komisji  z  propozycją  zmiany

lokalizacji chodnika. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 396/VIII/2022 ws.  udzielenia

pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego na realizację zadania pn.: „Przebudowa

drogi wojewódzkiej nr 385 w zakresie budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości

Niedźwiednik -dokumentacja techniczna”.

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im.

Kombatantów Ziemi Ziębickiej w Ziębicach poprzez likwidację oddziału przedszkolnego.

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GCEiS A. Regner. 

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  397VIII/2022  ws.  zamiaru



przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Kombatantów Ziemi Ziębickiej  w Ziębicach

poprzez likwidację oddziału przedszkolnego.

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania

i  pozbawiania  stypendium  sportowego  szczególnie  uzdolnionym  uczniom  i  przedszkolakom

w Gminie Ziębice. 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GCEiS A. Regner. 

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 398/VIII/2022 ws.  określenia

szczegółowych zasad i trybu przyznawania i pozbawiania stypendium sportowego szczególnie

uzdolnionym uczniom i przedszkolakom w Gminie Ziębice. 

15:27- wyszedł p. A. Regner

18. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Burmistrz omówił najistotniejsze sprawy.

15:43 – wyszedł Radny W. Ochał

19. Informacja Przewodniczącej Rady.

Przewodnicząca Rady poinformowała o działaniach podjętych w ostatnim miesiącu. Zapowiedziała

również wybory Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Rozwoju na kolejnej Sesji. 

20. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Radny W. Iskra zadał pytanie Radnemu Powiatowemu R. Szwarcowi ws. drogi Krzelków – Ziębice.

Pan R. Szwarc odpowiedział, że 14 lutego zgłoszono zadanie do naboru i jeśli tylko będą środki –

zadanie będzie wykonane. 

15:49 – wrócił Radny W. Ochał



Burmistrz dodał informację o remontach innych dróg. 

Pan R. Szwarc zaznaczył, że na rynku jest problem z wykonawcami, stąd też ponowne przetargi

i takie opóźnienia. 

Radny P. Osiadacz zapytał o potwierdzania bycia w OSP dla strażaków w celu uzyskania dodatku

do emerytury. Zapytał kto może pełnić funkcję świadka? 

Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz odpowiedział, że spośród 3 wymaganych świadków jedna z nich

musiała pełnić funkcję publiczną w okresie poświadczanym – okazuje się, że nie ma takich osób.

Dlatego Gmina czeka na jakieś rozszerzenie ustawy – konkretne wytyczne. 

Radny  W.  Iskra  poinformował,  że  na  spotkaniu  w  Gminie  Stoszowice  w  tej  sprawie  m.in.

z Komendantem PSP, powiedziane zostało, że takie poświadczenia może robić sołtys. 

16:07 – wyszedł Radny W. Lach oraz Radny J. Przyszlakiewicz

Radny M. Kuriata zgłosił problem podrzucania śmieci (wyświetlono dokumentację fotograficzną)

w  większości  to  pozostałości  po  materiałach  budowlanych.  Zapytał  jak  działa  gminny  system

fotopułapek. Kolejnym problemem jaki zgłosił Radny to duża ilość połamanych drzew wystających

na jezdnie. Radny M. Kuriata zgłosił także zły stan mostku na ul. Stawowej/Łąkowej. 

16:10 – wyszedł Radny J. Sobol

Burmistrz odpowiedział, że w przypadku drzew, znajdują się one na drodze wojewódzkiej i DSDiK

powinno się tym zająć. Co do śmieci Burmistrz powiedział, że są na bieżąco sprzątane. Lokalizacje

fotopułapek  są  zmieniane  co  jakiś  czas-  czasem  uda  się  kogoś  złapać  i  ustalić  personalia.

Informacja o mostku zostanie przekazana do Wydziału Budownictwa. 

Radny W. Ochał poinformował o złożonym wniosku na budowę Centrum Słowa w Henrykowie.

Poprosił  także  o  naprawę  lampy na  ul.  Górnej/  Mickiewicza.  Zapytał  też  na  jakim etapie  jest

wymiana oświetlenia na terenie Gminy. 

Burmistrz  Ziębic  powiedział  do  mieszkańców kamienic,  że  warto  podpisać  zgodę  na  wymianę

oświetlenia.  Dodał,  że  jeśli  w  przeciągu  kilku  dni  tych  zgód  nie  będzie  to  rozpisany zostanie

przetarg bez tych kamienic. 

Radny M. Kuriata zgłosił, że nie ma oświetlenia w połowie miejscowości Niedźwiednik. 



21. Zamknięcie sesji.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  XLI  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


